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MSc Accounting and Finance

理学硕士 会计与金融
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理学硕士 银行与国际金融

MSc International Finance and Development

理学硕士 国际金融与发展 
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Five reasons to study with UWB Global…
选择英国威尔士班戈大学国际研究生课程(UWB Global)的五大理由… 
1. Our first postgraduate programme was launched in 1973 and we offer one of the longest established Master schemes in the areas of accounting, banking and finance provided by any traditional UK university.

我们的研究生课程始于1973年，在英国所有传统大学中，是在会计、银行与金融领域提供硕士研究生课程历史最悠久大学之一。
2. Bangor has long been recognized as one of the major European University centres in the areas of accounting, banking and finance. UWB Global programmes bring our expertise to you, wherever you are.

在会计学、银行学与金融学领域，班戈大学长期以来被公认为欧洲高等教育的主要中心。无论您在何处，都可以通过在线学习环境享受班戈大学的专业课程。
3. UWB’s Business School is recognized as an advanced research training centre for Financial Studies by the Economic and Social Research Council (the UK’s leading research and training agency), and was awarded a score of 5 in the last UK RAE (Research Assessment Exercise).
班戈大学商学院被英国经济与社会调研委员会(英国顶级调研与培训机构) 评定为英国金融研究领域先进研究中心，并于最近一次英国研究水平评测（RAE）中获得最高级别5分。
4. The UWB Global Learning Environment combines face-to-face and online workshop sessions to provide our students with a mix of both theoretical and practical studies covering contemporary developments in their chosen field.

班戈大学国际研究生课程结合了面对面及在线教学活动，为我们的学生提供了前沿的、理论与实践相结合的学习环境。 

5. Our courses are designed for candidates who wish to develop expertise in their areas so as to further their professional and academic careers.

我们的课程是为那些希望在职场与学术领域进一步提高其专业能力的学生而设计的。
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UWB Global

A truly global learning environment
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Welcome to UWB Global
欢迎报读英国威尔士班戈大学国际研究生课程
As Head of the Business School at the University of Wales Bangor, I am proud of our international reputation in the areas of accounting, banking and finance for which we have been described by the press as a ‘Centre of Specialised Excellence’. We do not see ourselves as an ‘ivory tower’. Most of our staff have worked in many different organisations before becoming University Lecturers and we have a culture of working closely with practitioners. As an internationally focused business school we provide learning opportunities, business and management research and consultancy to many UK and international companies. These close links with business ensure that our faculty members keep abreast of the needs of industry to enable you to benefit from real up to date business experiences during your time with us.   Our programmes are exciting and relevant to the modern world of business.  We invite you to take a look at what we have to offer when considering your next career move.
作为英国威尔士班戈大学商学院院长，我为我们在会计，银行及金融学领域所拥有的“优秀课程中心”国际声誉而自豪。我们没有“象牙塔”式教学，我们的老师在成为大学老师之前都具有在不同企业工作的经验，同时我们保持着与各领域专家紧密合作的传统。作为以国际定位的商学院我们不仅提供教育机会，同时我们也为英国及跨国企业提供商业与管理研究及咨询服务。这些与商业紧密的联系确保了您在学习过程中能够从真正的现代商业运作中受益。我们的课程是令人兴奋的、与当今商业紧密关联的，希望它能够成就您的事业。
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UWB: The University of Wales, Bangor 
英国威尔士班戈大学 
The University of Wales, Bangor (UWB) was established in the late 19th century and now houses 10,000 students from around the world. The university has a long tradition of academic excellence that continues to this day, and is a world-class teaching institution:
英国威尔士班戈大学成立于十九世纪末,现有来自于世界各地的一万余名学生。历经百余年优秀学术传统的丰厚积累，今日的班戈大学已成为一所世界一流大学：

· Over half of the departments assessed to date in the teaching quality assessments have achieved the top rating of ‘excellent’. 
大学一半以上的院系在教学质量评估中达到英国顶级标准“优秀”；
· UWB has been included amongst the Top 500 universities in the world.

随着国际影响的日渐扩大，班戈迈入了世界500强研究型大学行列。

The Business School 
商学院 
The School is one of the UK’s leading teaching and research business schools.  We work frequently with many major players in government and industry, as well as with leading universities worldwide. We offer all the disciplines and quality of instruction you would expect of any first-rank business school, but additionally UWB boasts world-class excellence of teaching and research in the following areas: 
班戈商学院在英国是位列教学与研究领先地位的商学院之一，并与政府、行业及其它国际领先大学进行持续合作。您可以在我们的课程中体验到国际一流商学院的课程与教学品质，同时，班戈大学商学院为以下领域的教学与研究具备国际一流水准而自豪：

• Banking and Finance 
  银行与金融
• Enterprise and Management 
  企业与管理
• Regional & Community Development 
  地区与社区发展
We firmly believe that excellence in research and scholarship are the cornerstones of excellence in teaching. This vision was affirmed when the School was granted a 5 rating in the last UK RAE (Research Assessment Exercise) for the quality of its research—denoting international level research excellence.

我们坚信，优秀的研究与学识是优秀教学的基石。当班戈大学商学院的调研质量在最近期英国研究水平测定（RAE）中被评为英国最高级别5分－达到了国际优秀调研水准时，我们更加坚定了这种信念。
UWB Global 
英国威尔士班戈大学国际研究生课程
UWB Global is the overseas delivery arm of the UWB’s internationally recognised Business School.  We deliver excellence in business studies to your doorstep, and we enable you to undertake one of our highly-regarded Masters programmes without needing to leave your home country or to give up your career. UWB Global delivers a first class learning experience in a truly global learning environment – blending modern (e-learning, e-support, and virtual classrooms) and traditional (classroom lectures) learning to provide a truly unique and global study experience. 
英国威尔士班戈大学商学院通过国际研究生课程将具有国际影响的商学院推向全球。我们将优秀的商业课程展示在您的面前－您能够在国际认可的商学院就读硕士研究生课程而不必离开自己的国家或放弃事业。英国威尔士班戈大学国际研究生课程在真正的全球学习环境中为您提供世界一流的学习经验－结合现代教学（在线学习、在线支持、视频教室）与传统教学（面对面课堂教学），提供真正独特及全球性的学习体验。
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The School’s Reputation

商学院的声誉
Our Academic Reputation 
我们的学术声誉
The UWB Business School incorporates the areas of accounting, banking and finance, and has an excellent record for the quality and innovation of its postgraduate programmes. We established the first MA in Banking and Finance offered by any UK university in 1973 and also were the first to offer an MBA in Banking and Finance. 
英国威尔士班戈大学商学院结合了会计学、银行学与金融学专业领域，研究生课程在品质与创新领域创造了卓越的教学记录。我们于1973年设立银行与金融文学硕士，是英国第一所创立此类专业的大学，也是第一所提供银行与金融学工商管理硕士的大学。
Our staff conduct innovative research published in internationally recognised journals and are acknowledged leaders in their fields. This is evidenced by their involvement in international policy-making, editorships of refereed journals, co-ordination of large scale international projects and commissioned work from commercial, financial and public sectors.

我们的教师在国际著名期刊上发表创新性的研究论文，他们在各自特定的研究领域是公认的先行者。从他们参与国际政策制定、参与相关期刊编辑、协调大型国际项目及其商业、金融与公共部门的各项委任工作都证明了他们的先行者地位。
We are also justifiably proud of our students, many of whom have gone on to publish in important international journals such as the Journal of Banking and Finance, and the Journal of Money, Credit and Banking. 

我们也有理由为我们的学生而自豪，他们中的多数已经在国际性专业期刊上发表论文，例如：银行与金融期刊、货币期刊、信用与银行期刊。
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Our Career Reputation
我们的专业声誉

The School and its members of staff are highly regarded practitioners who are sought out for their expertise in real-world problems related to a wide range of important issues in the fields of accounting, banking and finance. Our staff have undertaken policy work for organisations as diverse as the European Commission, World Bank, IMF, UK Treasury, Bank for International Settlements, European Central Bank, Deutsche Bundesbank, Spanish Savings Bank Association as well as many other national and international organisations. Research has also been undertaken for an extensive range of commercial firms including investment banks, commercial banks and other non-financial firms.

商学院及其成员被公认为解决会计、银行与金融领域许多重要课题的专家。我们的师资队伍通过他们的研究进而在欧盟、世界银行、国际货币基金组织、英国财政部、国际清算银行、欧洲中央银行、德意志联邦银行和西班牙储蓄银行协会以及其他各类英国与跨国企业担任政策制定工作，并且对不同的商业企业包括投资银行，商业银行及其它非金融类企业进行调研。

We believe the high regard of our staff and programmes in many financial circles has a positive effect on the prospects of our graduates for exciting and relevant employment.  Recent postgraduate students in the financial studies areas have obtained employment in organisations such as the European Central Bank, Bank for International Settlements, Financial Services Authority and also at a wide range of distinguished universities and commercial companies. 

我们相信商学院师资及课程在金融界的卓越声誉对研究生的就业产生了积极的影响。近年来，金融领域的研究生在欧洲中央银行、 国际清算银行、 英国金融服务管理局及各种类型的杰出大学与商业性企业获得了就业机会。
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UWB Global – Bringing the School to the World
英国威尔士班戈大学国际研究生课程 - 把商学院推向世界
Business Studies with UWB Global 
就读于UWB Global
UWB Global’s mission is to bring the UWB’s Business School to you.  We have over a decade of experience in providing high quality distance learning courses and are able to offer programmes providing the highest quality in education, through a combination of face to face learning with UWB Tutors, innovative online materials, and a global learning support network.  
英国威尔士班戈大学国际研究生课程的目标是将班戈大学商学院的课程提供给世界各地的学生。我们具备十多年的优质教学经验，并通过班戈大学教师的课堂教学、创新的在线教学及全球教学支持网络，提供最高品质的教育。

Enrolment 
入学

All students at the UWB Business School are enrolled identically, whether they are studying in their home country on UWB Global programmes, or are physically attending classes at the School itself.  
英国威尔士班戈大学的所有学生都是平等的，无论他们是在海外还是在英国本土就读班戈大学研究生课程，都享有同等地位。

Degree Certificate 
学位证书

Students completing programmes offered through UWB Global receive the same degree certificate as their counterparts studying at UWB itself.
无论是在海外还是在英国本土就读研究生课程，学生获得的学位证书都是相同的。

Quality Assurance  
品质保证

UWB Global programmes are backed by the Business School at the University of Wales Bangor, and are subject to the same quality standards imposed by the QAA (Quality Assurance Association) on all university degrees in the UK.
英国威尔士班戈大学提供的国际研究生课程遵从英国QAA－高等教育品质监控机构对英国所有大学学位施行的品质监控标准。
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About Our Programmes
关于我们的学位课程
UWB Global provides the international student with a choice of three highly focused MSc degrees – in Accounting and Finance; Banking and International Finance; and International Finance and Development.  Our objective is to give you the opportunity to obtain a reputable and career-furthering degree whilst balancing work and personal commitments. Our programmes are highly flexible and geared around the working professional — students have up to 5 years to complete their programme of study.

英国威尔士班戈大学国际研究生课程为国际学生提供了三个专业硕士学位 － 会计与金融；银行与国际金融；国际金融与发展。我们的目标是为您提供一个在工作与学习两不误的前提下，获得国际认可并有助于事业发展的硕士学位的机会。我们的课程为专业人士而设计，具有高度灵活性―学生可以在长达五年之内完成学业。
All UWB Global programmes begin with an Induction Module which introduces you to your learning materials, and familiarizes you with the learning environment and support available from both your teachers and your fellow students.  The programmes also provide broad coverage of the important quantitative and research methods which you will find invaluable in the empirical aspects of the programme.
所有学位课程都从导读科目开始，向您介绍学习资料、学习环境以及来自于老师与同学的支持与帮助。本课程同时教授学生各类重要的数据分析技巧及调研方法，它将使您在整个课程的学习中受益无穷。
Each UWB Global Programme consists of 180 credits, beginning with core modules which all students must take, and ending with modules chosen by the students.  Please see the descriptions of each programme for details.
每个学位课程包含180个学分，课程第一部分为必修的核心课程，第二部分为选修课程。详情请参见每门课程的具体介绍。
About Our Learning Environment
关于我们的学习环境
All UWB Global students have access to our online Learning Environment – a worldwide resource providing you with access to your learning materials, your teachers and your fellow students.  Our Learning Environment helps you to learn at a pace that suits you, and provides you with support when you need it.
作为英国威尔士班戈大学国际研究生，您可以进入我们在线全球学习环境，获得学习资料以及与老师们和同学们交流的机会。您可以按照您的进度学习，并且随时可以得到帮助。
Your online learning materials consist of electronic workbooks and study guides.  These materials allow you to assess your understanding of course material, and from this you can identify areas which you may wish to pursue in greater depth (in either face-to-face or online discussions).
我们将向学生提供电子学习手册及学习指南，这些资料帮助您对自身的学习进展进行评估，从而鉴别出您希望进行深入研究的课题领域（通过面对面或在线研讨）。
All UWB Global students have access to a wide array of library services, such as bibliographic databases which provide online and searchable access to published research in your area of study. Many of these systems provide access to the full and abstracted versions of published papers.

作为班戈大学的学生，您将可以获得大量的图书馆服务资源，例如通过目录数据库您可以在线查询到您所研究专业领域中出版的论文及书籍。在许多这类系统中您可以查询到出版物的完全版本及概要版本。
About Our Modules
关于课程科目
In any Master’s programme, students are expected to direct and control their own learning, with guidance from their teachers.  The process of teaching and learning is essentially a dialogue between the teacher and learner, and UWB Global’s programmes seek to use technology to increase the level of this dialogue and hence the quality of learning.

硕士研究生阶段的学习要求学生能够根据导师的指导进行学习，控制学习进度。教与学这个过程的基础是老师与学生之间的交流。英国威尔士班戈大学国际研究生课程致力于寻求能够提高这一交流水平的方法，从而进一步提高学生的学习质量。

To give students the maximum benefit from this programme, a preliminary “induction module” will introduce the students to each other, and will familiarize them with the programme’s academic resources, the study and writing skills they will need, and the technical aspects of internet-assisted learning.

为使学生从本课程的学习中最大受益，课程初始阶段的“导读科目”不仅使学生熟悉课程中所涉及的教学资源，了解需要掌握的学习与写作技巧，以及在线学习的技术，同时也为学生提供彼此了解的机会。
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Following the induction module, the programme modules will be delivered in four units, with appropriate learning materials provided at each step.
导读科目之后的每门科目分为四个单元。在各阶段，我们都将向学生提供相应的学习资料。
Unit 1:  Introduction and Overview.  The subject area of the module is introduced, and the learning outcomes you should achieve are presented.  The module’s relationship to the wider context of the programme is also discussed.  This Unit is delivered on-line, and the student is required to view the material, and then participate in online discussions with the tutor and other students.  
第一单元为引言与概览。向学生进行科目介绍，使学生了解需要达到的教学结果要求，并对本科目与整个课程之间的联系进行讨论。本单元通过网络进行，要求学生熟悉学习资料，与导师和其他学生一起参与网络讨论。
Unit 2:  Readings and Discussion.  The tutor will direct the students to read material related to the module.  This will be on-going, and the students are expected to keep up with the assigned work.  As part of this, students will participate in discussions with their tutor and classmates on questions raised through their reading.  An assignment will be given.  At the end of this unit, the students are guided on how to prepare for the unit 3 workshop.
第二单元为阅读与讨论。导师将指导学生阅读与科目相关的资料，要求学生完成布置的作业。学生与导师及其他同学就阅读中的问题进行讨论也是其中的一个环节。老师还将向学生布置作业。本单元的结尾部分将向学生就如何准备第三单元的教学活动进行指导。
Unit 3: Face to Face Workshop.  The workshop should consolidate your understanding of the module. The workshop is run by a UWB tutor, and provides students with a chance to discuss and explore issues of particular interest to them.  Workshops are intensive, and typically last 3 whole days.
第三单元为课堂教学。巩固学生对科目的理解。本单元由班戈大学的老师执教，将为学生提供机会就各自感兴趣的事例进行探讨。本单元采取集中授课方式，一般授课日程为三整天。
Unit 4: Consolidation.  The purpose of this unit is to allow the student to review the module material, consolidate their understanding, address any weaknesses, finalize their assignments, and prepare for the examination.  During this unit, discussions with other students and the tutor will be on-going.
第四单元为巩固教学。在本单元中，学生将对科目资料进行复习，巩固理解，就自身的薄弱环节向导师提问，完成所布置的作业，复习迎考。师生之间的讨论将贯穿于整个第四单元。

Other Activities: There will be a range of structured ‘conferences’ conducted, designed to support the development of your understanding, but also to provide a network of support with other learners. These learning communities will be available throughout the duration of each module.

其他教学活动：在教学过程中，我们将组织多个研讨会，不仅能帮助与支持您的学习进展，更为您提供与其他学生互动及合作机会。

Assessments 
评估

Students are expected frequently to do self assessment activities.  While these do not contribute to the student’s final mark, they provide the student with a benchmark for how their understanding of the module is progressing.  An extensive set of self-assessments is provided and made available to students on-line.  Your results in these assessments can be used in discussions with your UWB tutors to improve your understanding of the course material.  Students are expected to self-assess their understanding throughout units 2 and 4.
学生在本课程的学习中将经常进行自我评估。自我评估不影响学生的最终成绩，仅为学生自身对科目理解的进度提供一个标识。我们在网上向学生提供各种类型的自我评估表。您可以根据自我评估成绩与导师进行交流以增进对课程内容的理解。学生在整个第二单元和第四单元的学习中将经常进行自我评估。
Each module will be assessed with 1 or 2 assignment assessments carrying 40% for the final module mark and an end of semester exam carrying 60% of the module mark.
每个科目的总分都是由占总分40％的1到2个作业及占总分60％的一个期末考试组成。

A dissertation is the final part of your UWB Global programme. The dissertation gives you the opportunity to undertake your own research and develop a detailed understanding of an area that you have a particular interest in. Many students find that the dissertation can be focused on an issue within their own company, enabling a direct career benefit (or even sponsorship of their work) to be realised.

毕业论文将会是威尔士班戈大学国际研究生课程的最后部分。论文为学生提供了对专业课程中最感兴趣的领域开展调研并进行深入了解的机会，许多学生发现可以针对其所供职企业的某个课题进行调研，以从中直接受益（甚至获得企业赞助）。
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MSc Accounting and Finance

理学硕士 会计与金融专业

Why study the MSc Accounting and Finance? 
为什么选择会计与金融专业理学硕士课程？

Changes in the business environment create the need for individuals wishing to pursue a senior management role to be aware of contemporary accounting and finance developments. Understanding these theoretical and practical issues is critical for managers who often have to make rapid and far-reaching decisions about the short term financial operations and long term strategies of firms. The UWB Global MSc in Accounting and Finance offers you a unique opportunity to develop an appreciation of the causes and significance of current developments in the financial and corporate sectors, and to study advanced theory and practice relating to accounting and finance. 
商业环境的改变使个人有了学习高级管理，了解当代会计与金融发展的需要。理解这些理论及实际问题对需要就企业短期金融运营与长期战略迅速做出深远决策的管理者是至关重要的。班戈大学的会计与金融专业国际理学硕士课程将提供给您一个独特的机会发展自己对于目前金融与企业发展原因及其意义的认知理解能力，学习会计与金融领域的先进理论及实践。
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Addressing today’s issues in accounting and finance 
有关会计与金融领域的当前课题
This programme emphasises advanced practical application of financial techniques in a real-world setting.  Some of the issues you can expect to tackle on the programme include:
本课程重点是先进金融工具及技巧在真实世界的实际应用。您将学习到的部分课题包括：

• The types, distribution and pricing of international finance.

国际金融是如何分布的。已知国际金融的种类及其价格定位。 

• How the financial accounts of companies are formulated and how they differ across jurisdictions.

企业财务报表是如何制定的，不同领域的财务报表如何不同。

• How theory informs financial and management accounting practice.

理论是如何引导财务与管理会计实践的。

• How regulations affect accounting practices in reporting the performance of firms and their profit and/or loss realisation.

影响公司绩效的规则，会计实践是如何突出利润和/或亏损的。

• What techniques can be used to evaluate company performance.

能够评估企业绩效与行为的经验技术。

Helping your career development
促进您的职业发展

The ever-changing nature of business and the financial sector has made it increasingly important for senior managers to have a clear understanding of the theory and practice relating to accounting and finance. Familiarity with the most recent developments in financial reporting, management accounting, financial analysis and company valuation are essential requirements for all those who wish to gain a deeper understanding of this important area of business management.
商业与金融领域的常变性使得高层管理者清楚理解有关会计与金融的理论与实践变得越来越重要。熟悉了解财务报告、管理会计、财务分析及企业价值等方面的最新发展对希望加深理解这一商业管理重要领域的个人来说是至关重要的。 

Course Structure MSc Accounting and Finance 
课程结构  会计与金融理学硕士

Semester 1
第一学期

• Induction Module

导读科目
• Quantitative Methods 

定量分析 
• Accounting Theory

会计理论 
Semester 2
第二学期

• Advanced Financial Reporting

高级财务报告
• Research Methods

调研方法

Semester 3
第三学期

• Management Accounting

管理会计

• Corporate Finance

公司理财

• Business Information Systems

商业信息系统
Semester 4
第四学期

Choice of 3 from:
从下列课程中任选三门：

• Financial Analysis

金融分析

• Managerial Economics

管理经济学

• Treasury, Foreign Exchange and Trade Finance

融资、国际汇兑与贸易金融

• International Capital Markets

国际资本市场

• Portfolio Theory and Management

投资组合理论与管理
Semester 5
第五学期

• Dissertation

毕业论文
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MSc Banking and International Finance
理学硕士 银行与国际金融专业
Why study the MSc Banking and International Finance?
为什么选择银行与国际金融专业理学硕士课程？
Banking and financial services represents a highly competitive and rapidly changing sector in every modern economy. Changes in customer requirements, technology, competitive conditions and regulation create the need for managers, traders and analysts to make rapid and often far-reaching decisions about their short term operations and long term strategies. The MSc in Banking and International Finance course offers you a unique opportunity to study advanced theory and practice relating to financial services, and the strategic and managerial challenges that characterise this dynamic and fast-changing sector.
银行与金融服务在每个现代经济体中都体现着高度竞争与瞬息万变。客户要求、技术、竞争条件和规则的变化使得管理者、商人及分析家需要就短期运营与长期战略迅速做出深远决策。本银行与国际金融理学硕士课程将提供给您一个独特机会学习能够充分体现这一充满活力、变化迅速领域的有关金融服务、战略及管理挑战的先进理论与实践。
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Addressing today’s issues in banking and international finance
有关银行与国际金融领域的当前课题
This programme emphasises advanced practical application of financial developments and techniques in a real-world setting.  Some of the issues you can expect to tackle on the programme include:
本课程重点是金融发展及科技在真实世界的实际应用。您将学习到的部分课题包括：

• Why banking systems in different countries are so diverse.

为什么不同国家的银行系统如此多样化。 
• How institutional investors construct a portfolio of assets to maximize returns.


金融机构投资者如何代表投资者构建资产投资组合实现盈利最大化。
• How banks use futures, options, derivatives and swaps to manage their balance sheet and off-balance-sheet risks.


银行如何利用期货、期权、派生和互换信贷管理其资产负债表及资产负债表外的风险。
• How banks manage their business so as to maintain customer relationships, improve operational efficiency and add shareholder value.


银行如何通过经营业务来维持客户关系、增强运营绩效及增加股东价值。
Helping your career development
促进您的职业发展
The ever-changing nature of financial systems, together with their growing importance in economies, has made it increasingly important for banks, fund managers, multinational companies, securities firms, regulators and financial advisors to have a clear understanding of the theory and practice relating to banking and finance. Familiarity with the most recent developments in asset and liability management, portfolio analysis, risk appraisal and financial analysis are essential requirements for all those who wish to gain a deeper understanding of financial sector activities. 
金融系统的常变及其在经济领域与日俱增的地位使其对银行、基金管理者、跨国公司、证券公司、调节员、金融顾问来说，清楚理解有关银行与金融的理论和实践变得越来越重要。熟悉资产与负债管理、投资组合分析、风险评估及金融分析方面最新发展对希望加深了解金融领域活动的个人来说是至关重要的。

Course Structure MSc Banking and International Finance:
课程结构  银行与国际金融理学硕士
Semester 1
第一学期 
• Induction Module

导读科目
• Quantitative Methods 

定量分析 
• International Banking 

国际银行学 
Semester 2
第二学期
• International Finance

国际金融

• Research Methods

调研方法

Semester 3
第三学期 
• Corporate Finance

公司理财

• Bank Financial Management

银行金融管理

• Portfolio Theory and Management

投资组合理论与管理

Semester 4
第四学期

Choice of 3 from:
从下列课程中任选三门：

• Financial Analysis

金融分析

• Managerial Economics

管理经济学

• Treasury, Foreign Exchange and Trade Finance

融资、国际汇兑与贸易金融

• International Capital Markets

国际资本市场

• International Business Strategy

国际经营战略
Semester 5
第五学期 
• Dissertation

毕业论文
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MSc International Finance and Development
理学硕士 国际金融与发展专业
Why study the MSc International Finance and Development?
为什么选择国际金融与发展专业理学硕士课程？ 

International finance and development encompasses the problems and challenges of both emerging markets and highly developed systems.  Changes in customer requirements, technology, competitive conditions and regulation create the need for managers, traders and analysts to make rapid and often far-reaching decisions about their short term operations and long term strategies.  The MSc will help you to develop an appreciation of the causes and significance of current developments in this vitally important and dynamic sector of the economy. Its focus is both on policy issues and strategic managerial challenges.

国际金融与发展课程讲述了新兴市场及高度发展体制下的问题和挑战。客户要求、技术、竞争条件和规则的变化使得管理者、商人及分析家需要就短期运营与长期战略迅速做出深远决策。该理学硕士课程将帮助你理解经济中这一至关重要并充满活力领域当前发展的原因及其意义。该课程既强调政策课题又着眼于战略管理挑战。
The end of page 16
Addressing today’s issues in international finance and development
有关国际金融与发展领域的当前课题

This programme emphasises advanced practical application of financial developments and techniques in a real-world setting.  Some of the issues you can expect to tackle on the programme include:
本课程重点是金融发展及科技在真实世界的实际应用。您将学习到的部分课题包括：
• Why financial markets fail and how bank regulation takes account of the risks facing international banks.

金融市场衰退的原因；面对国际银行跨国背景，银行规则如何承担风险。 
• What role foreign banks play in promoting banking system efficiency in developing countries.

外国银行在发展中国家提升银行系统绩效方面发挥了什么作用。
 
• The volatility of international capital flows and how monetary policy is employed during episodes of financial distress.

国际资本流动的波动性；在金融衰退期间如何使用货币政策。 
• How investment performance of pension funds, insurance companies and unit trusts can be assessed.

如何评估退休金、保险公司与信托公司的投资绩效。 
• The key principles of international portfolio management in a world of fast and unpredictable movements in exchange rates.

在快速变化并不可预测的外汇汇率背景下的国际投资组合管理的主要原则。

Helping your career development
促进您的职业发展

The ever-changing nature of financial systems, together with their growing importance in economies, has made it increasingly important for banks, fund managers, multinational companies, securities firms, regulators and financial advisors to have a clear understanding of the theory and practice relating to banking and finance. Familiarity with the most recent developments in asset and liability management, portfolio analysis, risk appraisal and financial analysis are essential requirements for all those who wish to gain a deeper understanding of financial sector activities. 
金融系统的常变及其在经济领域与日俱增的地位使其对银行、基金管理者、跨国公司、证券公司、调节员、金融顾问来说，清楚理解有关银行与金融的理论和实践变得越来越重要。熟悉资产与负债管理、投资组合分析、风险评估及金融分析方面最新发展对希望加深了解金融领域活动的个人来说是至关重要的。

Course Structure 
MSc International Finance and Development
课程结构  


国际金融与发展理学硕士

Semester 1
第一学期

• Induction Module

导读科目
• Quantitative Methods 

定量分析

• International Banking 

国际银行学 
Semester 2
第二学期

• Development Finance 

发展金融
• Research Methods 

调研方法

Semester 3
第三学期

• Corporate Finance

公司理财

• Bank Financial Management

银行金融管理

• International Capital Markets

国际资本市场

Semester 4
第四学期

Choice of 3 from:
从下列课程中任选三门：

• Financial Analysis

金融分析

• Managerial Economics

管理经济学

• Treasury, Foreign Exchange and Trade Finance

融资、国际汇兑与贸易金融

• International Business Strategy

国际经营战略
• Portfolio Theory and Management


投资组合理论与管理

Semester 5
第五学期

• Dissertation

毕业论文
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How to apply

如何申请

Admission Requirements

入学要求

Entry to the MSc programmes requires a good first degree in a relevant subject, e.g. economics, finance, accounting or management from an University of Wales approved university or institution. 
Alternatively, possession of a suitable professional qualification and relevant practical experience may also be accepted. In general, however, applicants are judged on their individual merits, work experience and other factors are also considered. 

进入理学硕士课程，您需要具备相关专业的学士学位，例如，从威尔士大学所认可院校获得的经济学、金融学、会计学或管理学等领域的本科文凭；或拥有专业证书及相关工作经验。
一般而言，我们会综合考察每位申请者的个人资历、工作经验及其他因素。

Language

语言

If your native language is not English, you must provide satisfactory evidence that you have an adequate knowledge and understanding of written and spoken English. For example, IELTS and TOEFL test scores of no less than 6.0 or 560 are usually acceptable. Students without international English proficiency certificates will be required to attend an English assessment. 

如果您的母语不是英语，您需要提供您具有英语写作及会话能力的相关证明。雅思成绩6.0或托福成绩560都是可以被接受的。如果申请人未具备国际认可的英语能力证书，则必须通过英国大学组织的英语测试。

Interview
面试
Prior to the acceptance on a UWB Global programme, all candidates must attend an interview.

所有申请人必须通过面试。

Fees

费用
Fees will be paid directly to UWB Global. For further information on fees please contact our China Office.
学费直接交付英国威尔士班戈大学国际研究生部。详细情况请联系我们驻中国办公室。
Application Procedure

申请程序

Applications can be made by visiting our web site www.uwb-global.ac.uk or by contacting one of our centres:

学生可以通过网络www.uwb-global.ac.uk申请, 也可以直接联系我们以下的课程中心：
UK

UWB Global

Unit E, Llys y Dderwen

Parc Menai

Bangor, 

UK
LL57 4BL

Tel: +44 (0) 1248 672267

Fax: +44 (0) 1248 672201

Email: uwb-global@bangor.ac.uk
CHINA
UWB Global China Programme Center
Suite 202 - 203
Fu Rong Business Centre
36 Fu Rong Jiang Road
Shanghai 200336
China

Tel: (+86) 21 6275 5173
Fax: (+86) 21 6270 0825
Email: uwb-global@edulink.ac.cn
LOCAL
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UWB Global
Unit E, Llys y Dderwen, Parc Menai, Bangor, Gwynedd LL57 4BL 
Tel: +44 (0) 1248 672267 Fax: +44 (0) 1248 672201 
Email: uwb-global@bangor.ac.uk
www.uwb-global.ac.uk




























